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                                   Hørby d. 21. juni 2024 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde, afholdt d. 20.juni  2024. 
Deltagere: Søren Møller Andersen, Rasmus Christensen, Claus Junker, Bo Nielsen, Theis Petersen , 
John Thiemsen og Torsten Larsen. 

Afbud fra: Ann-Jette Jacobsen og Jan Schunck. 

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden. 

Der var ikke udsendt dagsorden til mødet. 

2. Nyt fra Formanden. 

a. Sagen om Drage-båden, nærmer sig sin afslutning. Båden skrottes og aftale med vognmand, der 
kan løse opgaven, er ved at være på plads. Derefter skal økonomien afsluttes. 

b. SKVULP også ved at være afsluttet – lille regning på el-forbrug eftergives. Lidt oprydning på 
landpladsen udestår. 

c. Der arbejdes med oprydning i ungdomsafdelings materiel, samt evt. afhændelse af materiel der 
ikke er i brug. 

d. Sommerfest/jubilæumsfest under planlægning. I år bliver det grill med oksekød og lækkert 
tilbehør. Medlemmer spiser gratis og ledsager betaler kr 200.  Bådelauget er vært for drikkevarer 
til såvel medlemmer som ledsagere under spisningen! Der planlægges på 100+ deltagere og et lidt 
større telt end tidligere år.  Borde og stole lånes i Hallen. Musik som traditionen byder, samt 
soundbox til de sene timer. Indbydelse: hold øje med hjemmesiden! 

3. Nyt fra Næstformanden. 

a. Lokalplantilladelse til de 3 nye skure er under behandling.  
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b.  Kontrakten med Holbæk Kommune omkring Bådelaugets leje og drift af havnen, skal fornyes 
inden for de næste få år. Det bliver en stor opgave, at få gennemført forhandlinger, samt få landet 
en ny kontrakt. Bestyrelsen begynder derfor allerede nu, at forberede opgaven. 

c. Tilmeldinger til de kommende pligt-arbejdsdage forløber ikke helt tilfredsstillende – der er 
simpelthen for få tilmeldinger! Medlemmerne opfordres til at tjekke hjemmesiden og melde sig til, 
hvis man er blandt de bådejere der skal deltage i år. 

4. Nyt fra Kassereren. 

Der er mange medlemmer der er i restance med betaling af kontingent, havnepenge mv. Efter der 
er udsendt rykkere (med pålagt gebyr), er der fortsat restancer for ca. 30.000 kr. Dette er 
naturligvis utilfredsstillende og der bruges uforholdsmæssigt meget tid på at opkræve disse 
restancer.  Samarbejdet med afgående kasserer forløber meget tilfredsstillende! 

5. Eventuelt.  

John gjorde opmærksom på, at landpladsen og opdelingen af vinterpladserne, trænger til 
justeringer og opdateringer flere steder. Vinterpladserne bør være så brede, at ejerne kan komme 
til at vedligeholde bådene. John, Rasmus og Bo er på opgaven. 

 

 Næste møde. 

06. august 2024 kl 1800 

Rasmus sørger for forplejning. 

Referent: 

 Torsten 


